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Zápis č. 12/2009 ze 12. jednání AS FEK ZČU v Plzni  
ze dne 21. 10. 2009 

 

Přítomní senátoři: Bc. Pavla Boháčová, Ing. Josef Červený, Ph.D., Bc. Lucie Elhotová, Ing. 
Venuše Fišerová, RNDr. Mikuláš Gangur, Ph.D, Ing. Hana Kunešová, Bc. Lukáš Lev, doc. Dr. 
Ing. Miroslav Plevný, Bc. Jan Sladovník, Mgr. Radka Štruncová, Ing. Jiří Vacek, Ph.D., doc. 
Ing. Emil Vacík, PhD. 

Omluvení senátoři: doc. PaedDr. Ludvík Eger, Nikola Pantovič, Ing. Dita Hommerová, Ph.D., 
MBA, Ing. Andrea Žejdlová 

Přítomní hosté: doc. Ing. Milan Hrdý Ph.D., Ing. et Ing. Miloš Nový 

  
Přítomno:  12 senátorů (ne však po celou dobu jednání). AS FEK byl po celou dobu 
jednání pléna usnášeníschopný.      
 
PROGRAM: 
 

1.  Schválení programu 12. jednání AS FEK 

1a)  Zpráva o hospodaření FEK ZČU v Plzni za období leden až září 2009 

2.  Podmínky přijímání ke studiu na FEK ZČU v Plzni v akademickém roce 2010/2011 

3.  Informace o přípravě voleb kandidáta na děkana FEK ZČU v Plzni  

4.  Informace ze studentské komory AS FEK  

5.  Různé 

Předsedkyně AS FEK přivítala přítomné senátory a hosty. V úvodu jednání byli určeni skrutátoři 
pro 12. jednání AS FEK  - doc. Dr. Ing. Miroslav Plevný a Bc. Lukáš Lev.  

 

Ad 1) Schválení programu 12. jednání AS FEK 

Předsedkyně AS FEK Kunešová na základě předchozího návrhu děkana FEK navrhla zařadit do 
programu Zprávu o hospodaření FEK ZČU v Plzni za období leden až září 2009. Podklady 
k tomuto bodu dostali senátoři s dostatečným předstihem. 

Usnesení:  

AS FEK schvaluje předložený program 12. jednání AS FEK a dodatečně zařazuje jako bod 
1a) Zprávu o hospodaření FEK ZČU v Plzni za období leden až září 2009.  

Přítomno:  11 členů AS FEK 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, zdrželi se 0 – Usnesení bylo přijato. 
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Ad 1a)  Zpráva o hospodaření FEK ZČU v Plzni za období leden až září 2009 

Na tento bod jednání dorazil senátor Vacík. Počet přítomných senátorů se zvýšil na 12. 

Děkan FEK doc. Hrdý poděkoval za schválení tohoto bodu jednání a připomenul, že projednání 
zprávy o hospodaření za uvedené období je dané rozpočtovými pravidly FEK ZČU. Děkan se 
domnívá, že s  hospodařením kateder žádný problém není. Sanací kateder se záporným 
hospodářským výsledkem se zabývalo minulé jednání pléna AS FEK. 

Senátor a tajemník FEK Červený uvedl, že v této zprávě není ještě zahrnuta sanace kateder KIP a 
KJA. Výsledky uvedené ve zprávě však již zahrnují převod mezi středisky CECEV a DFEK, kdy 
hospodářský výsledek CECEV je snížen o převod nákladů specifikovaných v rozpočtu na rok 
2009, resp. středisku DFEK náleží částka 1 020 tis. Kč. O tuto částku byl snížen rozpočet FEK 
v činnosti 1111 ze strany ZČU a zároveň  byl snížen rozpočet DFEK pro rok 2009 (vše je patrné 
ze samostatného řádku schváleného rozpočtu FEK na rok 2009). Veškeré informace vyplývají 
z výsledovek jednotlivých středisek. Katedře KIP byl proveden převod z roku 2008 v rámci 
nerozpočtovaných změn (FPP – Fond převodu provozních prostředků). Momentálně ještě 
nevíme, zda bude možné kladné hospodářské výsledky převádět do dalšího roku, tato informace 
bude známa v prosinci 2009. Senátor Červený vysvětlil, že v minulých letech bylo možné vždy 
převádět 5% rozpočtovaných zdrojů a předpokládá, že by se měl tento nástroj použít i pro rok 
2009, a to v závislosti na rozhodnutí MŠMT.  

Senátorka Fišerová uvedla, že v souvislosti s kauzou Fakulty právnické ZČU je třeba si 
uvědomit zodpovědnost senátu za schvalování výsledků hospodaření fakulty. Konkrétně bychom 
se měli dotazovat na položku „cestovné“ u střediska DFEK a katedry KEU. Vedení FEK jistě 
uskutečňuje řadu služebních cest, při kterých zastupuje fakultu, vyplácí se také cestovné např. 
matematikům, kteří dojíždějí za výukou do Chebu atd. Proto je třeba se ptát, proč KEU má vyšší 
cestovné než DFEK. Někteří zaměstnanci KEU vykazují cestovné i na SVRR. Senátorka 
Fišerová nezpochybňuje kontrolu a správné zaúčtování cestovních příkazů, ale dle jejího názoru 
by měl AS FEK požadovat přesnější rozklad jednotlivých položek cestovného. 

Senátor Červený na tuto připomínku reagoval s tím, že ve Zprávě o hospodaření FEK za rok 
2008 se rozebíraly náklady na cestovné a konkrétní částky pouze u střediska DFEK, zdůvodnění 
nákladů na cestovné na katedrách nebylo součástí zprávy o hospodaření. 

Senátor Gangur dodal, že některé katedry výši nákladů na cestovné neřeší, neboť na to mají 
finance. Problém vidí v modelu sestavování rozpočtu, který je třeba do příštích let řešit jinak.  

Senátor Červený uvedl, že na katedrách se cestovní příkazy financují ze vzdělávací činnosti, 
popř. z jiných zakázek, např. z projektů a grantů. Výrazně vyčnívající položky „spotřeba 
materiálu“ a „služby“ na KEU je nutné kontrolovat především v rámci hospodaření katedry. To 
je v kompetenci katedry, která samostatně hospodaří s přidělenými rozpočtovými zdroji. 

Senátor Plevný souhlasí, že tyto částky opravdu výrazně vyčnívají, což může být z objektivních 
důvodů, ale bohužel to nevíme. 

Senátor Vacek dodal, že hodně služebních cest bylo zaúčtováno koncem roku 2008 i na  
specifické výzkumy, které mají však sloužit především pro spolupráci učitelů a studentů. Na toto 
je třeba dávat pozor. 

Senátor Červený informoval, že specifický výzkum ve  zprávě o hospodaření není uvedený dle 
jednotlivých zakázek a v úrovni jednotlivých účtů. Kontrolu těchto zakázek provádí rektorát. 
Rozklad nákladů na cestovné byl za rok 2008 dělán pouze za středisko DFEK, ale náklady na 
cestovné i u ostatních středisek mohou být podrobněji rozepsány v Zprávě o hospodaření za rok 
2009, pokud k tomu bude vůle ze strany vedoucích kateder nebo vedení fakulty. Zaměstnanci 
mají právo se dotazovat na výdaje svých kateder.  
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Senátor Vacík uvedl, že AS FEK má sice kontrolní funkci, ale pouze pasivní. Senát může 
výsledek hospodaření pouze akceptovat či nikoliv, nemůže jej však ovlivnit, když jsou již 
rozdělené zdroje. Vznikají pak diskuze, které nejsou relevantní, protože fakticky s tím AS FEK 
nic nezmůže. 

Děkan doc. Hrdý sdělil, že vítá připomínku Ing. Fišerové, neboť se domnívá, že by se o položce 
„cestovné“ na senátu diskutovat mělo. Vyskytují se mýty a pomluvy v souvislosti se služebními 
cestami děkana FEK.  Je pravdou, že se jezdí na zahraniční služební cesty na vědecké konference 
i do atraktivních oblastí, což však spadá plně do náplně práce univerzitního učitele v závislosti 
na finančních možnostech jednotlivých kateder. Již za předchozího děkana bylo stanoveno, že 
každá katedra hospodaří samostatně se svěřeným rozpočtem. Je otázkou, co je efektivnější – 
vyslat zaměstnance na zahraniční cestu či mu vyplatit odměny? Děkan doc. Hrdý připomněl, že 
jeho strategie vedení fakulty spočívá především v rozvoji zahraničních vztahů. Finance původně 
vyčleněné na strategii byly při schvalování rozpočtu FEK na r. 2009 schválené jako rezerva 
deponovaná na děkanátu na případnou sanaci kateder (viz sanace KIP a KJA), zároveň bylo 
domluveno, že strategické záměry, mezi které patří i zahraniční pobyty, si budou katedry hradit 
samy. Dále uvedl, že jeho zahraniční cesty byly v minulosti hrazeny z projektů GAČR a z  
rektorátního projektu„Habilitace 08“. To je dostupné a reálné pro případné zájemce z řad 
akademických pracovníků FEK. Z hlediska pracovně-právního rozhoduje o zahraničních cestách 
děkana rektor, o cestách zaměstnanců děkan příslušné fakulty. Děkan není proti tomu, aby se 
otázka zahraničních cest děkana a dalších pracovníků projednávala nad rámec kontrolní činnosti 
AS FEK a navrhuje to projednávat na jednáních senátu. Ze zahraničních cest existují konkrétní 
výsledky, díky nimž lze získat ke studiu na FEK více zájemců. Výměnné pobyty mohou 
zatraktivnit zájem studentů o FEK ZČU, neboť nemůžeme konkurovat např. VŠE po stránce 
odborné a proto je nutné nabídnout studentům jiné atraktivní možnosti. Konkrétním výstupem 
z poslední doby je např. obnovení spolupráce s Jekatěringurgem.  

Senátor Gangur souhlasí s tím, že zahraniční cesty je třeba hradit z projektů, neboť ze vzdělávací 
činnosti to v budoucnosti nebude možné z důvodu snížení finančních zdrojů. 

Senátor Červený připomněl, že cestovné DFEK je vynaložené především na dopravu vyučujících 
mezi Plzní a Chebem. 

Předsedkyně AS FEK Kunešová v závěru tohoto bodu informovala o výhradě doc. Cimlera 
k informaci uvedené v zápisu z 11. jednání AS FEK (informace o námětu KEF v souvislosti 
s výsledkem hospodařením KMO). Doc. Cimler ji upozornil, že KMO má kladný hospodářský 
výsledek především díky tomu, že dvě pracovnice KMO jsou na mateřské dovolené. O této 
skutečnosti informoval i na kolegiu děkana při projednávání hospodaření kateder. Pokud by 
KMO neměla úspory z důvodu mateřské dovolené, bylo by možné, že její hospodaření by bylo 
v mínusu. 

Senátor Vacík podotkl, že tento příklad ukazuje na to, že jsou rozpočtová pravidla nastavena 
špatně a jsou nevyhovující. 

 

Usnesení:  

AS FEK bere na vědomí Zprávu o hospodaření FEK ZČU v Plzni za období leden až září 
2009. 

Přítomno:  12 členů AS FEK 

Hlasování: 12 pro, 0 proti, zdrželi se 0 – Usnesení bylo přijato. 
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Ad 2) Podmínky přijímání ke studiu na FEK ZČU v Plzni v akademickém roce 2010/2011 

Děkan doc. Hrdý předložil AS FEK ke schválení dvě vyhlášky děkana (čísla vyhlášek zatím 
nejsou stanovena): 

„Přijímání ke studiu na fakultu ekonomickou ZČU v akademickém roce 2010/2011“      

„Podmínky pro přijetí úspěšných absolventů programů celoživotního vzdělávání na FEK ZČU 
v Plzni a podmínky pro přijetí uchazečů, kteří studují nebo absolvovali studijní program nebo 
jeho část na jiné VŠ v ČR nebo v zahraničí v akademickém roce 2010/2011“  

Děkan doc. Hrdý při předkládání vyhlášek vysvětlil, že podmínky přijímání ke studiu na FEK 
ZČU v Plzni v akademickém roce 2010/2011 jsou na úrovni minulého roku, neboť se podařilo 
naplnit plánované počty studentů. Uvedl, že na základě podnětu předsedkyně AS FEK a 
vzhledem k situaci na univerzitě je třeba podmínky příjímání ke studiu precizovat tak, aby 
v budoucnu nevznikly problémy. Návrh podmínek přijímání ke studiu byl proto konzultován 
s univerzitním právníkem JUDr. Podolou, který označil za diskriminační rozdílné podmínky 
přijímání ke studiu v plzeňské a chebské části FEK a rozdílné podmínky přijímání nových a 
starších maturantů. Návrh podmínek přijímání ke studiu byl proto přepracován tak, aby byl 
v souladu se stanoviskem JUDr. Podoly.  

Doc. Hrdý dále uvedl, že jednal s panem Štefflem,  ředitelem společnosti SCIO, která je 
organizátorem Národních srovnávacích zkoušek a tvůrcem testů Obecných studijních 
předpokladů. Vedení FEK na aktivity této společnosti dosud pohlíželo negativně, především 
z důvodu komerčních zájmů společnosti SCIO a údajně nepříznivých finančních dopadů pro 
FEK, což však není pravdou. Do budoucna by proto stálo za to v souvislosti s přípravou 
přijímacího řízení prodiskutovat nabídky společnosti SCIO.  

Senátor Vacek upozornil i na možnost zapojit do přijímacího řízení plánované státní maturity. 

Senátor Plevný vidí jako pozitivní, že v předloženém dokumentu „Přijímání ke studiu…“ není 
diskriminace z důvodu rozdílných podmínek přijímacího řízení. Domnívá se, že by bylo možné 
obhájit rozdílné podmínky pro Plzeň a Cheb, protože jde o dvě pracoviště s rozdílnými 
kapacitami pro studium, diskriminující by však bylo promíjet přijímací zkoušku pouze 
maturantům z posledního školního roku.  

Proděkan Nový vyslovil souhlas s názorem senátora Plevného o možnosti rozdílných podmínek 
pro Cheb a Plzeň. Předložené podmínky přijímacího řízení však respektují názor univerzitního 
právníka. Přijímací řízení v minulém roce zahrnovalo nevyzkoušené podmínky přijímacího 
řízení, které by při prominutí přijímací zkoušky všem studentům mohly vést k příliš velkému 
počtu studentů v 1. ročníku. V letošním roce se ukázalo, že podmínky byly nastaveny optimálně 
a výše zmiňovaný rozdíl byl z dokumentu odstraněn. Podmínky pro přijímání ke studiu v Chebu 
se přizpůsobily podmínkám v Plzni, opačně to není možné, protože fakulta by se v plzeňské části 
mohla otevřít studentům více, než je akceptovatelné. Zároveň vyjádřil nesouhlas se společností 
SCIO, která je především privátní organizací a pomohla by jen v tom, že by se nemusely 
organizovat 3 dny přijímacích zkoušek, dozorů a následných oprav testů. 

Senátor Vacík uvedl, že za výhodu srovnávacích zkoušek SCIO považuje to, že jsou 
nezpochybnitelné. 

Proděkan Nový oponoval s tím, že výsledky společnosti SCIO nevylučují možnost odvolání, což 
je v přijímacím řízení hlavním problémem. 

Senátor Vacek vznesl otázku, co chce fakulta u uchazečů testovat. SCIO je zaměřené především 
na testování studijních předpokladů. 

Senátorka Boháčová uvedla názor diskutovaný ve Studentské komoře AS FEK: Uchazeč o 
studium může skládat SCIO testy třikrát, je tedy otázkou, zda toto svědčí o kvalitě? 
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Senátor Gangur uvedl, že možnost skládat SCIO testy třikrát vidí jako pozitivní, neboť by se 
případný uchazeč neměl posuzovat pouze podle jednoho výsledku.  

Senátor Plevný se vrátil k předložené vyhlášce „Přijímání ke studiu…“ a zeptal se, co je myšleno 
větou „Při rozhodování o prominutí přijímací zkoušky bere Fakulta ekonomická v potaz 
předchozí studium“. Formulace věty umožňuje více výkladů (např. je myšleno předchozí 
vysokoškolské nebo středoškolské studium?) a je třeba ji přesněji specifikovat, aby znění bylo 
jasné. 

Proděkan Nový vysvětlil, že se mu formulace věty také nezamlouvá, ale tuto verzi schválil JUDr. 
Podola s vysvětlením, že to takto praktikují na Fakultě strojní ZČU. Znění je nejasné, měli 
bychom požadovat písemné stanovisko od JUDr. Podoly. 

Senátor Vacík se dotázal, co znamená v uvedené větě výraz „brát v potaz“. 

Senátor Sladovník by tuto větu z textu vyřadil, neboť se mu zdá neprůhledná a podmínky tak 
nejsou jasně stanoveny. Prominutí přijímací zkoušky by neomezoval, mělo by platit i pro 
studenty, kteří po neúspěšném předchozím studiu chtějí na FEK znovu začít studovat. 

Proděkan Nový uvedl, že s tímto názorem nesouhlasí, neboť by hrozilo nebezpečí, že studentovi, 
který studoval na vysoké škole neúspěšně a chce začít znovu studovat, bude prominuta přijímací 
zkouška a fakulta tak přijde o peníze, protože by klesl zájem o distanční studium na CECEV. 
Znovu vyjádřil nesouhlas s tím, že nastavení rozdílných podmínek přijímacího řízení v Plzni a 
v Chebu by bylo diskriminací a navrhl, aby senát požadoval písemné vyjádření JUDr. Podoly ke 
sporné formulaci. 

Senátor Plevný uvedl, že vidí tuto záležitost pro vnějšího uchazeče jako neprůhlednou. Je třeba 
mít přesná kritéria.  

Následně se diskutující senátoři Plevný, Gangur, Sladovník, Vacík, Vacek a host proděkan Nový 
shodli na nutnosti požádat ještě jednou JUDr. Podolu o výklad bodu 6 v předložené vyhlášce 
„Podmínky přijímání ke studiu…“.   

Senátor Plevný také doporučil, aby obě předložené vyhlášky k přijímacímu řízení byly na sebe 
propojené odvolávkou v textu.  

Proděkan Nový mezitím připravil znění dotazu pro JUDr. Podolu ke sporné formulaci bodu 6 
ve vyhlášce „Podmínky přijímání…“ a seznámil se zněním dotazu přítomné.  

Následně se senátoři shodli na tom, že hlasování o podmínkách přijímacího řízení proběhne až 
po vyjádření JUDr. Podoly, a to elektronickou formou. 

Předsedkyně Kunešová na základě výsledku diskuse navrhla následující usnesení: 

Usnesení:  
AS FEK bude hlasovat o podmínkách přijímání ke studiu na FEK ZČU v Plzni 
v akademickém roce 2010/2011 formou elektronického hlasování po obdržení odpovědi od 
univerzitního právníka JUDr. Podoly. 

Přítomno:  12 členů AS FEK 

Hlasování: 12 pro, 0 proti, zdrželi se 0 – Usnesení bylo přijato. 

 
 
Ad 3) Informace o přípravě voleb kandidáta na děkana FEK ZČU v Plzni  

Předsedkyně Kunešová informovala o přípravě prezentace navržených kandidátů na děkana a 
přípravě volby kandidáta na děkana FEK ZČU v Plzni.  



6 

Prezentace navržených kandidátů na děkana proběhne ve středu 11. 11. 2009 od 16:00 hod. 
v aule Fakulty pedagogické v Jungmannově ul. v Plzni. Volba kandidáta na děkana 
proběhne ve středu 18. 11. 2009 od 9:00 hod. v místnosti HJ-210 v Plzni.  

Předsedkyně Kunešová shrnula, co vše je třeba připravit k volbě kandidáta na děkana: zvolit 
členy volební komise (1 student + 2 učitelé), připravit hlasovací lístky s náležitostmi podle VJŘ 
AS FEK, zajistit volební urnu a plentu. Na základě diskuse na jednání předsednictva AS FEK 
informovala přítomné, že po skončení prvního kola první volby se bude konat předsednictvo AS 
FEK, které dle výsledků volby buď bude konstatovat, že byl zvolen kandidát na děkana a 
připraví návrh na jeho jmenování nebo v případě nezvolení kandidáta na děkana v souladu s VJŘ 
AS FEK neprodleně stanoví termín konání druhého kola první volby.  

V této souvislosti se dotázala přítomných, zda stále zastávají již dříve diskutovaný názor, že 
případné druhé kolo první volby by se mělo konat tentýž den, tedy 18. 11. 2009 dopoledne. 
Nikdo z přítomných senátorů nevyslovil jiný názor.  

Předsedkyně Kunešová dále informovala přítomné, že na předsednictvu AS FEK proběhla 
diskuse o přípravě prezentace navržených kandidátů a vyzvala přítomné, aby k tomu sdělili své 
názory.  

Závěry ze sdělených názorů: pořadí vystoupení navržených kandidátů na děkana se bude losovat, 
maximální délka prezentace každého kandidáta je 20 minut, po skončení všech prezentací bude 
následovat diskuze s navrženými kandidáty, dotazy navrženým kandidátům se budou pokládat 
přímo a ústní formou, jednání bude moderovat dr. Gangur (náhradnice Ing. Kunešová), rezervace 
auly FPE bude prodloužena do 20:00 hodin, protože se očekává delší diskuse s navrženými 
kandidáty. Díky technické pomoci pana Ing. Pimka, pana M. Santo a pracovníků CIV, bude 
prezentace přenášena formou videokonference do stupňovité posluchárny v Chebu, kde ji budou 
moci sledovat pracovníci a studenti z chebské části FEK a budou se moci také zapojit do diskuse 
s navrženými kandidáty.  

Senátor Červený informoval, že zkušební provoz zařízení pro videokonferenci může být 
vyzkoušen např. při imatrikulacích studentů 1. ročníku. Není nutné vypravovat z  Chebu autobus 
na prezentace navržených kandidátů, případní zájemci o osobní účast mohou dorazit do Plzně 
individuálně. 

Senátor Gangur připomněl, že prezentace navržených kandidátů na děkana i volba kandidáta na 
děkana proběhnou jako mimořádná jednání AS FEK. 

 Předsedkyně Kunešová informovala, že rozešle pozvánky na prezentaci navržených kandidátů 
všem zaměstnancům a studentům FEK, panu rektorovi, předsedovi AS ZČU, tiskové mluvčí 
ZČU paní Smazalové a paní Vaverkové z univerzitního měsíčníku STADY. 

 
Ad 4) Informace ze studentské komory AS FEK 

Senátor Sladovník informoval, že Studentská komora AS FEK byla požádána, aby se ujala 52 
holandských studentů, kteří přijedou na FEK. Studentští senátoři hodlají do setkání zapojit české 
studenty, aby akce proběhla úspěšně a ke spokojenosti obou stran. Dále sdělil, že pro aktivnější 
informování studentů vydala Studentská komora Newsletter, ve kterém podávají informace o 
volbě kandidáta na děkana FEK ZČU v Plzni a mnoho dalších sdělení. Newsletter je umístěn na 
webových stránkách AS FEK. 
 
Ad 5) Různé  

Předsedkyně Kunešová sdělila, že byla upozorněna na překlep v zápise z 11. jednání AS FEK. 
V bodě 3) má být místo data 23.10. uvedeno datum 23.9., což však vyplývá z kontextu. Text už 
nelze opravit, neboť byl rozeslán. 
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Dále informovala o mailu, který obdržela od pana Jiřího Kohouta, redaktora studentského 
informačního serveru Dioné a studentského internetového Rádia Bomba. Kopie mailu předala 
senátorům. Mail obsahuje pozvání do Rádia Bomba, které má zájem v souvislosti 
s připravovanou volbou kandidáta na děkana FEK diskutovat s předsedkyní a členy AS FEK 
o fungování a perspektivách FEK, diskuse by měla být v přímém vysílání rádia Bomba 27. 10. 
2009. Předsedkyně Kunešová požádala senátory o sdělení jejich názoru na tuto nabídku. Sama 
nepovažuje za příliš vhodné, aby senátoři veřejně diskutovali o perspektivách fakulty v době 
před prezentací navržených kandidátů na děkana, neboť cíle fakulty a její další fungování by 
měly být obsahem prezentací, se kterými vystoupí před AS FEK a akademickou obcí navržení 
kandidáti na děkana FEK.   

Senátorka Boháčová sdělila, že Studentská komora AS FEK zastává stejný názor. Všichni další 
senátoři také projevili stejný názor a doporučili předsedkyni, aby nabídku k diskusi v rádiu 
Bomba s vysvětlením důvodu odmítla.  

Předsedkyně Kunešová sdělila, že panu Kohoutovi odešle také pozvánku na představování 
navržených kandidátů na děkana FEK ZČU v Plzni. 

Senátor Vacek se dotázal, zda budou prezentace navržených kandidátů na děkana nahrávány na 
DVD. 

Předsedkyně Kunešová reagovala s tím, že požádá pana Ing. Pimka o zajištění nahrávky i 
z hlediska porovnání slibů jednotlivých kandidátů na děkana a následného plnění po 4 letech. 

Vzhledem k tomu, že nebyly další návrhy do bodu Různé, tak předsedkyně Kunešová jednání 
ukončila. 

 

SCHVÁLENÁ USNESENÍ 

Usnesení:  

AS FEK schvaluje předložený program 12. jednání AS FEK a dodatečně zařazuje jako bod 1a) Zprávu o 
hospodaření FEK ZČU v Plzni za období leden až září 2009.  

Přítomno:  11 členů AS FEK 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, zdrželi se 0 – Usnesení bylo přijato. 

 

Usnesení:  

AS FEK bere na vědomí Zprávu o hospodaření FEK ZČU v Plzni za období leden až září 2009 

Přítomno:  12 členů AS FEK 

Hlasování: 12 pro, 0 proti, zdrželi se 0 – Usnesení bylo přijato. 

 

Usnesení:  
AS FEK bude hlasovat o podmínkách přijímání ke studiu na FEK ZČU v Plzni v akademickém roce 
2010/2011 formou elektronického hlasování po obdržení odpovědi od univerzitního právníka dr. Podoly. 

Přítomno:  12 členů AS FEK 

Hlasování: 12 pro, 0 proti, zdrželi se 0 – Usnesení bylo přijato. 

 

V Plzni, 21. 10. 2009                                                                     Zapsala:  Mgr. Radka Štruncová 

 

Příloha:  

Výsledek elektronického hlasování o podmínkách přijímání ke studiu na FEK ZČU v  Plzni v akademickém roce 
2010/2011. 
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Příloha: 

Výsledek elektronického hlasování o podmínkách přijímání ke studiu na FEK ZČU v  Plzni 
v akademickém roce 2010/2011. 

Hlasování o následujícím usnesení bylo zahájeno 22. 10. 2009 a ukončeno 27. 10. 2009. 
Hlasování proběhlo elektronickou formou na základě usnesení z 12. jednání AS FEK.   

Usnesení: 

AS FEK schvaluje podmínky přijímacího řízení na FEK ZČU v Plzni uvedené ve vyhlášce 
děkana „Přijímání ke studiu na Fakultu ekonomickou ZČU v akademickém roce 
2010/2011“ a ve vyhlášce děkana „Podmínky pro přijetí úspěšných absolventů programů 
celoživotního vzdělávání na FEK ZČU v Plzni a podmínky pro přijetí uchazečů, kteří 
studují nebo absolvovali studijní program nebo jeho část na jiné VŠ v ČR nebo v zahraničí 
v akademickém roce 2010/2011“. 

Hlasování: 15 pro, 0 proti – Usnesení bylo přijato. 

Nehlasovala senátorka dr. Hommerová, která po dobu mateřské dovolené hlasovat nemůže. 

 


